



PROTOKOLL STYREMØTE Stange Jeger- og Fiskeforening	
Sted/dato:	Styremøte, Temmen, mandag 15.12.25, kl. 18.00 – 20.07
Deltakere:	Rolf Hanstad, Knut Røise Olsen, Bjørg-Karin Ringen, Arne Hamarsland, Ole Mattis Lien (møteleder), Tor Enger, Levi N. Tyriberget, Sigbjørn Stensrud og Anne Marthe Gjestvang.
Forfall:	Siw Kr. Moen, Hermann Floden, Kim Arne Røhne.
Ikke møtt:	Frode Strandlie.
Referent:	Anne Marthe Gjestvang

Sak 25-53 Økonomi

Status pr. 1. desember: omsetning kr. 910 000, resultat kr. 123 000. Har søknader inne på noen hundre tusen som ikke er besvart.

Riflepatoner er bestilt hos Jaktia, de leveres i februar, men vi får dem til dagens pris.

Vi skulle hatt et «arkiv» med tidligere søknader, for å lette jobben ved å skrive nye søknader.

Vedtak: Arne, Bjørg-Karin og Ole Mattis danner ei «søknadsgruppe» som lager et dokument med målsetninger, argumenter, ord og vendinger som kan benyttes ved skriving av kommende søknader når utvalg og andre skal søke midler. Ref. anm.: Vedtektene inneholder mye som kan benyttes.

Sak 25-54 Innkjøp lerduer

Vedtak: Avventer fortsatt innkjøp til tilbud foreligger.

Sak 25-55 Junior- og medlemspriser for skyting og ammo på lerduebana

Vedtak: Avventer forslag fra utvalget, men tidligere vedtak om at juniorer skal sponses står ved lag.

Sak 25-56 Fellesmøte med RASA og R&V

Knut, Sigbjørn og Ole Mattis deltok. Det ble en generell gjennomgang fra utvalgene; fisk, vilt, barn og unge osv., og R&V gikk gjennom sin aktivitet.

Utenbygds JF-foreninger averterer helt åpent at de leier koie i RASA med flere jaktkort enn oss. RASA adm. enige i at forskjellsbehandling er forkastelig, dagens ordninger av antall jaktkort varer ut 2026.

Fra 2027 vil det bli likhet for antall jaktkort for koieleiere.

Diskuterte salg av jaktkort som var noe brokete, eks. halvparten av kortene er innenbygds, samt «jaktkortsaken» jfr. Sak 25-57 Jaktkortsaken med RASA.

Diskuterte Lyssjøsætra og planer fra Pilegrimsleden. RASA likte vår tilnærming til prosjektet.

Felles jegerprøve og JOFS av RVJFF og SJFF syns RASA adm. var veldig positivt.

Sak 25-57 Jaktkortsaken med RASA

Saken ble diskutert i møtet mellom RASA, R&V JFF og oss, jfr. Sak 25-56 Fellesmøte med RASA og R&V. R&V JFF hadde ingen styrevedtak i denne saken. Begge almenningssstyrene ønsker egentlig at det skal være åpent for kommunens jegere begge veger.

SA styret avventer svar fra styret i R&VJFF, og hvis R&VJFF-styret ikke vil åpne for Stangejegere i RA, så blir det uansett likt for alle småviltjegere i RASA, da stenger SA styret for Romedøler i SA. Ca. 25 romedøler har jaktkort i SA. Større jakttrykk fra koieleiere enn innenbygds jegere er hevdet av R&VJFF.

OBS! Jaktkort i SA og RA følger kalenderåret, så vedtak bør fattes omgående.

OBS! Hva gjør SJFF vedr. videre samarbeid med R&VJFF, dersom de ønsker å fortsette dagens ordning med at romedøler kan jakte i SA, men ikke omvendt? Eks. gaupejakt, jegerprøve, JOFS?

Sak 25-58 Leverandør fiskekort

Vedtak: Fiskekortsalg via iNatur, Perfish og SMS videreføres ett år til. Tor sender en forespørsel til Perfish siden det kan se ut som det ikke er overført noen penger fra dem etter salg. Ole Mattis bestiller et metallskilt hos Perfish med informasjon om fiskekortsalg.

Sak 25-59 Lysjøsætra samt tilrettelagt leirplass ved Lyssjøen

SA administrasjonen (SA adm.) er enige i vår skisse av planer. Flere i SA adm. var ikke kjent med planene til Pilegrimsleden.

Sak 25-60 Lavvoen på Temmen

Vedtak: Legges ut for salg ihht. tidligere vedtak.

Sak 25-61 Digitalt medlemsblad

Ingen saker kom innen fristen 1. des., men det er kommet en del nå. Flere saker kan «resirkuleres» fra hjemmesida.

Vedtak: Prøver å få ut bladet før jul, i et noe forenklet oppsett enn vi håper å få til i fortsettelsen.

Sak 25-62 Status utvalgene

Kvinneutvalget: Planlegger ny havfisketur, mange plasser er allerede besatt.

Har vært til stede på lerduebana for å ta imot nye kvinnelige skyttere/jegere, men det er ikke kommet til noen.

Viltutvalget: Har tidligere søkt om en skjerv fra beitelagene til utstopping av gaupa på klubbhuset. Dette er ikke besvart, og for øvrig er beitelaget nå splittet i to lag.

Areal for kommende gaupejakt er kommet nå nettopp, samme areal som i fjor. Vil se an om Romedøler fortsatt skal være med eller ei, jfr. jaktkortsak (Sak 25-57 Jaktkortsaken med RASA).

Driftsutvalget: Rydding av vindfall rundt Temmen var ferdigstilt, men så blåste det på nytt, så mer rydding venter.

Tor skal ta med skilt til søppelcontainere.

Avventer penger fra søknader for å evt. kunne starte med kjøkkenfornyning. Planen er å rive ut kjøkkenet på dugnad, men montering av nytt skal gjøres av leverandør, dersom penger blir donert.

Fiskeutvalget: Rapport fra prøvefisket i Bergsjøen er kommet. pH prøver - surhetsgrad er blitt tatt fra utløpet av Gransjøen, utløpet av Hersjøen og midt i Bergsjøen. Resultatene er nedslående.

Barn- og ungdomsutvalget: JOFS er ferdig for i år. Det er rapportert, og venter på midler. Skal starte litt tidligere med JOFS til neste år fordi vi vil bedrive litt vinteraktivitet. Balansegang av alderstrinn i JOFS-aktivitet; -et evt. fokus på de mest aktive dvs. 8-åringene, kan fort gå på bekostning av de «eldre unge». Søknadsfrist JOFS og jaktskytterskole er 1. april, og rapportering innen 1. desember.

Elgbaneutvalget: Ole Mattis i Kim Arne sitt fravær: 10-12 stk. på det meste på simulatorskyting. Tak over elektroniske skiver på riflebana skal bygges.

Hundeutvalget: Siw Kr. fraværende.

Lerdueutvalget: Frode fraværende.

Sak 25-63 Forberedelse til årsmøte

Årsmeldinger kan startes på nå. Budsjett kan man også starte med.

Vedtak: Neste styremøte blir 19. januar, oppsatte møter 5. og 26. jan. utgår. Med styremøte den 19. gir det tid nok for utvalgene å evt. ha interne møter før den 19.

Årsmøte 26. feb. 18.00 Temmen.

Leder av valgkomiteen innkalles til neste styremøte.

Sak 25-64 Terminliste og vaktliste

Vedtak: Styret gir fullmakt til aktuelle utvalg å bestemme skytedager utendørs. Anne Marthe setter opp et forslag for hele skytesesongen og legger det fram for Frode og Kim Arne.

Rolf og Ole Mattis setter opp vaktliste for simulatorskyting vinter/vår 2026.

Sak 25-65 Eventuelt

Tillitsvalgtsamling NJFF 6. og 7. februar 2026 på Gardermoen. Fantastisk dyrt, men det er mulighet for dagpakker som er rimeligere. Ole Mattis deltar begge dager uten overnatting. Anne Marthe deltar muligens en av dagene dersom sakslista er interessant.

Utslipet fra Labbelva ble drøftet: oljesøl i Mjøsa fra Labbelva med lenser ut i Mjøsa. Dette har vært nyhetssak de siste dager. Utbygger av ny jernbanetrase Bane NOR bedyrer sin uskyld og de bistår oppryddingsarbeidet. Det er nærliggende å tro at dette kommer fra den tidligere fyllinga på Veensvangen, siden den ble fylt ut med bark samt at det ble dumpet alt fra bilvrak og fulle oljefat osv. der i tidligere tider. Denne antakelsen er spilt inn til kommunen.

Neste styremøte: mandag 19. januar kl. 18.00 på Temmen. PS! Leder valgkomiteen innkalles.